

【心享會 鉑星會籍優惠細則】(原金會籍)

於澳門維景酒店專享之優惠：

客房住宿優惠

- ◆ 預訂客房可享會員特惠房價。
- ◆ 72 小時前預訂保證提供客房。
- ◆ 免費寬頻上網。
- ◆ 延遲退房時間至下午四時。(需視乎客房入住情況)
- ◆ 住客免費使用健康中心設施。
- ◆ 預訂客房可提升至家庭套房。(需視乎當天客房入住情況)
- ◆ 免費熨燙一件。
- ◆ 每日免費早餐。(僅限會員本人)
- ◆ 迎賓禮品一份。

餐飲優惠

- ◆ 惠顧翠廬咖啡室、金滿軒中餐廳可享有九折優惠。(宴會及特別推廣項目除外)
- ◆ 惠顧金滿軒中餐廳可享免茶芥優惠。

健康中心

- ◆ 惠顧按摩服務可享五折優惠。
- ◆ 每次可以優惠價格澳門幣二十五元享用室內暖水泳池、按摩浴池、桑拿室、蒸氣室、健身器械設施。
- ◆ 惠顧五十分鐘或以上按摩服務，可免費享用上述康體設施。

掛帳消費

- ◆ 可於酒店內以掛帳形式消費，而掛帳金額將不超出保證金的範圍並以每月月結方式付帳。(只適用於有繳付保證金之金會籍會員)

消費積分

- ◆ 符合條件的每 1 元人民幣消費將獲 3 點心享基本積分，在基本積分基礎上，金會籍將額外獲得 20%的積分。(人民幣\$1x3x1.2=3.6 點)

條款及細則：

1. 此卡不可與其他優惠同時使用，亦不可轉讓給他人使用。
2. 有效期及保級要求：有效期為 12 個日曆月。有效期內，會員符合條件的消費積分再次累積達到 18,000 點，則會籍從新的定級之日起獲得一次為期 12 個月的延長。
3. 請於每次登記入住前或餐飲結帳前出示此貴賓卡。
4. 客房住宿必須為卡主本人登記入住。
5. 客房住宿及按摩服務須另加 10%服務費及 5%政府稅，餐飲服務須另加 10%服務費。
6. 餐飲優惠不適用於特別節日。
7. 澳門維景酒店將保留停止或修改此貴賓卡之條款及細則之權利。
8. 貴賓卡會員將定期收到本酒店發出之推廣郵件，若閣下不希望接收此等郵件，煩請通知酒店公關部。

【Privileges for Privileges for Heart Park Rewards Platinum Membership】

(Previous Golden Membership)

The privileges especially for Metropark Hotel Macau :

Rooms

- ◆ Members can enjoy the best prices.
- ◆ Guarantee rooms: 72 hours prior to arrival booking.
- ◆ Free broadband internet access.
- ◆ Late check-out to 4:00 pm (Subject to room availability).
- ◆ Free use of Health Centre facilities for register guest.
- ◆ All reserved rooms will be free upgraded to the Family Suite. (Subject to room availability).
- ◆ 1 Free ironing.
- ◆ Complimentary daily breakfast (members only)
- ◆ Welcome set up.

Food & Beverage

- ◆ 10% discount at Ciao Café, Gold Moon Garden Chinese Restaurant. (Not applicable to banquets and special promotion items.)
- ◆ Complimentary tea and condiments when dining at Gold Moon Chinese Restaurant.

Health Center

- ◆ 50% off for massage services.
- ◆ Mop25 each for the thermostatic indoor swimming pool, Jacuzzi, steam, sauna and gymnasium equipment. (Patronage of 50 minutes or above massage service can use the facilities for free).

Credit Facility

- ◆ The credit facility limit is in accordance with the amount of membership deposit and the bill is due on monthly basis. (only applicable to gold Membership with deposit)

Consumer Points

- ◆ Eligible RMB\$1 each consumer to enjoy refreshments by the 3 points and the gold membership will get 20% extra bonus points. (RMB\$1x3x1.2=3.6 points)

Terms and Conditions:

1. The VIP card privileges cannot be applied together with any other types of special discount/promotional offers and is non-transferable.
2. Valid for one year, If valid "member" eligible consumer points accumulated 18,000 points again, then membership from the date of the new classification obtained a 12-month extension.
3. Please present your VIP card upon check-in at our Front Desk or bill settlement at our Food & Beverage outlets.
4. Discount on room rates is only applicable to cardholders.
5. Room rate and massage service are subject to 10% service charge and 5% government tax. Food and Beverage consumption is subject to 10% service charge.
6. Discount on Food & Beverage is not applicable during festive seasons.
7. Metropark Hotel, Macau reserves all right to revoke or change the terms and conditions of the VIP card. In case of any dispute, the Hotel has the final decision.
8. Hotel promotional materials will be sent off periodically. If you do not wish to receive, kindly notify our Public Relations Department.